
 

 
Motion om gång och cykelvägar 
 
Gång och cykelvägar är något som vi prioriterat de senaste åren i vår kommun. Men varför gör 
vi det? 
 
För oss i Centerpartiet är den viktigaste orsaken till att bygga gång och cykelvägar 
trafiksäkerheten. Att på säkert sätt transportera sig från punkt A till punkt B, eller kunna ta en 
promenad eller löprunda för att främja hälsa bland våra invånare.  
 
Gång och cykelvägar är viktigt och vi behöver fortsatt bygga ut gång och cykelvägsnätet, men 
det ska göras på ett resurseffektivt sätt.  
 
I dagsläget asfalteras alla gcvägar vi bygger, vilket kanske är av vana och hävd, men så ser det 
inte ut överallt i Sverige. 
 
I många fall kan en gc bana med grusbeläggning vara väl så bra och uppfylla säkerheten. Till 
det ska läggas fördelar ur miljö och hälsosynpunkt. Förutom att miljöbelastande asfalt undviks 
så måste dagvatten från asfalterade ytor måste tas om hand medan en grusbelagd yta fungerar 
som infiltration. En grusad yta är mjukare än en asfalterad vilket ger mindre belastning på 
kroppen för motionärer.  
 
 
Centerpartiet yrkar 
 
Att Bollebygds kommun vid alla nyanläggningar och omarbetningar av trottoarer och GCvägar 
beaktar möjligheten att inte asfaltera. 
 
Att Bollebygds kommun i de fall det är lämpligt grusar istället för att asfaltsbelägga trottoarer och 
GCvägar.  
 
 


